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Toponári Településrészi Önkormányzata 
 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 

amely készült Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi Önkormányzata 2022. 
szeptember 14. napján, a Toponári Művelődési Házban tartott üléséről. 
 
Jelen voltak a jegyzőkönyv 1. számú mellékleteként szereplő jelenléti ív szerint, mely 
tartalmazza a megjelent képviselők nevét, megjelenésük tényét. 
 
Mihalecz András tanácsnok köszöntötte az ülésen megjelent képviselőket, a civil szervezetek 
képviselőit, a meghívottakat, valamint a Hivatal dolgozóit.  
A jelenléti ív alapján megállapította, hogy a 7 főből 4 fő jelen van, így a Toponári Településrészi 
Önkormányzat határozatképes.  
Mihalecz András tanácsnok kérte a képviselőket, hogy a jegyzőkönyv 2. számú mellékletében 
szereplő meghívó napirendjét fogadják el.  
 
38/2022. (IX.14.) Toponári Településrészi Önkormányzati határozat 
Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi Önkormányzata az ülés meghívóban 
jelzett napirendi pontjait elfogadta. 
 
Szavazati arány: 4 igen 

0 tartózkodás 
0 nem 

Napirend: 
 

1. Előterjesztés az Önkormányzat 2022. évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről és a 
költségvetési rendelet módosításáról 
Előterjesztő:       Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

 
 

2. Javaslat Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2023. évi munkatervéhez(szóbeli) 
Előterjesztő:       Mihalecz András tanácsnok 

           Közreműködik: dr. Törzsökné Csap Klaudia titkár 
 
 

3. Településrészi Önkormányzati tájékoztatók, egyéb feladatok  
Előterjesztő:       Mihalecz András tanácsnok 
 
 

 
Napirend tárgyalása 
 

1. Előterjesztés az Önkormányzat 2022. évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről és a 
költségvetési rendelet módosításáról 
Előterjesztő:       Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

 



Mihalecz András tanácsnok: szóban ismertette az előterjesztést. Kérdezte a képviselő tagokat, 
hogy van e javaslatuk a napirendi ponttal kapcsolatban. 
 
A jelenlévők részéről kérdés, hozzászólás és javaslat nem volt.  
 
39/2022. (IX.14.) Toponári Településrészi Önkormányzati határozat 
Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi Önkormányzata megtárgyalta Kaposvár 
Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről és a 
költségvetési rendelet módosításáról szóló előterjesztést és a rendelet-tervezetet, valamint a 
határozati javaslatokat elfogadásra ajánlja a Közgyűlésnek.  
 
 
Szavazati arány a rendelet-tervezetre:  4 igen 

0 tartózkodás 
0 nem 
 

Szavazati arány a határozati javaslatokra:  4    igen 
       0    tartózkodás 

0 nem 
 

 
2. Javaslat Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2023. évi munkatervéhez 
          Előterjesztő: Mihalecz András tanácsnok 
          Közreműködik: dr. Törzsökné Csap Klaudia titkár 

 
Mihalecz András tanácsnok: kérdezte a képviselő tagokat, hogy van e javaslatuk a napirendi 
ponttal kapcsolatban. 
 
A jelenlévők részéről kérdés, hozzászólás és javaslat nem volt.  
 
  
40/2022. (IX.14.) Toponári Településrészi Önkormányzati határozat: 
Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi Önkormányzatának nincs javaslata a 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2023. évi munkatervéhez. 
 
 
Szavazati arány:  4 igen 

0  tartózkodás 
0 nem 

 
 
3.Településrészi Önkormányzati tájékoztatók, egyéb feladatok  

Előterjesztő:       Mihalecz András tanácsnok 
 
 
Mihalecz András tanácsnok: köszöntötte a Kaposvári Városüzemeltetési Nonprofit Kft. 
(továbbiakban: KAVÜ) ügyvezetőjét Vigh Attilát, akit a településrészen lévő problémák 
orvoslása miatt invitált az ülésre. Felkérte, hogy mutatkozzon be a Képviselő-testületnek. 
 
Vigh Attila KAVÜ cégvezető: elmondta, hogy 2021. decembere óta van a cégnél,  igyekszik 
minden bejelentést orvosolni a lehetőségekhez képeset. A bejelentéseket a 



varosuzemeltetes@kkh.hu címre várják, s erről a címről kapják a bejelentők a problémával 
kapcsolatos választ is. 
A korábbi problémákat írásban megkapta, azzal kapcsolatban elmondta, hogy legfontosabb a 
balesetmentes környezet minden iskola és közintézménynél. A köztereken lévő kukák cseréje 
folyamatban van, évente 200 db kuka cseréje valósulhat meg. Elkészült a Toponárt -
Kaposfüredet összekötő út, melyre a későbbiekben fekvőrendőrt helyeznek fel a forgalomlassítás 
miatt. A vízelvezető árkok felújítására is sor kerül. A közmunkások elfogytak, jelenleg 20 fő 
foglalkoztatásra van lehetőség a korábbi 400 fő helyett. Töröcske, Kaposfüred, Toponár 
Kaposvár területére ez a létszám nagyon kevés, ezért a karbantartási osztályba sorolható 
feladatokat alvállalkozóknak szervezték ki. Az elszáradt fák kivágása, metszése, pótlása 
folyamatos. Tavasszal és ősszel lehet pótolni a fákat, de ha van olyan terület, ahova szeretnének 
új csemetéket, azt a fenti e-mail címre kérte jelezni. A bejelentést után helyszíni bejárást 
követően történik a probléma orvoslása. 
Minden év október végéig van lehetőség arra, hogy a költségvetést érintő javítási munkákkal 
összefüggő kiadásokat betervezzenek a következő év költségvetésébe, ezért azt kérte, hogy 
küldjék meg az igényeket a fenti e-mail címen legkésőbb október végéig.  
 
Hermann-né Kanyar Julianna képviselő: elmondta, hogy örül a személyes találkozónak, és 
tájékoztatta a cégvezetőt, hogy két oldalas igényt szeretnének benyújtani. 
 
Vigh Attila KAVÜ cégvezető: elmondta, hogy úgy tervezi, hogy a szociális rehabilitációs 
programból vagy egyéb programból szeretne fizikálisan alkalmas személyeket bevonni a 
közmunka programba, így segítve a településrészi feladatok ellátását. Tervek szerint hamarosan 
beszerzésre kerül egy komplex takarítógép, mely az emberi erőforrást tudja majd kiváltani. 
 
Hermann-né Kanyar Julianna képviselő: elmondta, hogy a közmunkások bérezésével 
kapcsolatban van a probléma, ezért az ez irányú bérfejlesztést kellene mérlegelni. Tud olyan 
személyeket, akik alkalmasak lennének a feladatok végrehajtására, de a kevés fizetés miatt nem 
vállalják el a munkát. 
 
Szabó Józsefné Toponárt Szépítők Egyesület elnöke: elmondta, hogy a Posta utcai híd javítása 
nem halasztható. Fényképet mutatott a jelenlegi állapotról. 
 
Vigh Attila KAVÜ cégvezető: elmondta, hogy a Posta utcában lévő híddal kapcsolatos 
problémát jelezni fogja a kollégáinak és igyekszik korrigálni. Minden feladatnak vannak 
felelősei, melyet a bejelentés követően rövid időn belül igyekeznek rendezni, illetve 
visszajeleznek a javítással kapcsolatban. 
 
Mihalecz András tanácsnok: megköszönte a KAVÜ cégvezető személyes megjelenését és a 
pozitív hozzáállását. Sikeres együttműködést kívánt. 
 
Hermann-né Kanyar Julianna képviselő: kérte, hogy a településrészen működő Toponárt 
Szépítők Egyesület részére Fészerlak település falunapi rendezvény szervezési költségeihez 
30.000-Ft támogatást biztosítson a részönkormányzat. 
 
Mihalecz András tanácsnok: támogatja a felvetést, kérte, hogy fogadják el a javaslatot. 
 
A jelenlévők részéről kérdés, hozzászólás és további javaslat nem volt.  
 
 
 



41/2022. (IX.14.) Toponári Településrészi Önkormányzati határozat: 
Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi Önkormányzata úgy határozott, hogy a 
„Toponárt Szépítők” Egyesület részére Fészerlak település falunapi rendezvény szervezési 
költségeihez 30.000-Ft támogatást biztosít. 
 
 
Felelős:  Mihalecz András elnök 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
Határidő:  2022. szeptember 30. 
 
Szavazati arány: 4 igen 

0 tartózkodás 
0 nem 

 
 
Hermann-né Kanyar Julianna képviselő: kérte, hogy a településrészen működő Toponárt 
Szépítők Egyesület részére Toponári falunapi rendezvény szervezési költségeihez 50.000-Ft 
támogatást biztosítson a részönkormányzat. 
 
Mihalecz András tanácsnok: támogatja a felvetést, kérte, hogy fogadják el a javaslatot. 
 
A jelenlévők részéről kérdés, hozzászólás és további javaslat nem volt.  
 
42/2022. (IX.14.) Toponári Településrészi Önkormányzati határozat: 
Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi Önkormányzata úgy határozott, hogy a 
„Toponárt Szépítők” Egyesület részére Toponári falunapi rendezvény szervezési költségeihez 
50.000-Ft támogatást biztosít. 
 
Felelős:  Mihalecz András elnök 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
Határidő:  2022. szeptember 30. 
 
Szavazati arány: 4 igen 

0 tartózkodás 
0 nem 

 
Sütő Jánosné Répáspuszta civil szervezet képviselője: kérdezte, hogy jelenleg, hogy áll az 
életveszélyessé nyilvánított közösségi ház ügye.  
 
Sziberné Fehér Éva Humánszolgáltatási Gondnokság Igazgatója: elmondta, hogy 
megcsináltatták a statikai vizsgálatot. Jelenleg életveszélyes a közösségi ház, meg kell csinálni 
ahhoz hogy használni lehessen a jövőben. A javíttatással kapcsolatos válaszra vár.   
 
Pacsainé Kovács Zsuzsanna Fészerlakpuszta képviseletében: elmondta, hogy a 61. bekötőút, 
illetve az egyetemi út javítása nem készült el a napelem program elkészülte után sem. A 
földhordással járó forgalom 40 cm mély lyukat csinál az útban, ezért kérte, hogy legyen rendezve 
a probléma, mert nagyban nehezíti a Fészerlakpuszta lakóinak közlekedését. 4 éve probléma ez, 
így azt jelezni fogják ismét most már a KAVÜ cégvezetője által megadott e-mail címre is.  
 
 



Hermann-né Kanyar Julianna képviselő: elmondta, hogy szeptember 24-én lesz a Toponár 
közösség napja, valamint október 4-én az idősek hónapja rendezvény. A karácsonyi készülődés 
és a dr. Baka József megemlékezés rendezvény is folyamatban van.  
 
 
Sziberné Fehér Éva Humánszolgáltatási Gondnokság Igazgatója: elmondta, hogy az 
energiaválság miatt a Közösségi Ház működése a fűtési időszakban várhatóan október 15-április 
15 közötti időszakban szünetelni fog. 
 
Berlik Mária Toponári Kultúrház szakmai vezetője elmondta: hogy megoldják az előre 
tervezett egy - egy napi eseményt. Nagy ünnepeket nem tudnak majd szervezni zárt térben, de 
szabad térben rendezhető lesz. A rendszeres használókat érinti majd a közösségi ház 
szüneteltetése, akiket ki fog értesíteni. 
 
Hermann-né Kanyar Julianna képviselő: elmondta, hogy tudomásul veszi a Képviselő-testület 
az energiaválság miatti megszorító intézkedéseket, melyhez alkalmazkodni fognak. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem lévén a Toponári Településrészi Önkormányzat elnöke az ülést 
bezárta. 
 

K.m.f. 
 
 
 

 Mihalecz  András     Hermann-né Kanyar Julianna 
           elnök                      képviselő 
               jegyzőkönyv-hitelesítő 


